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Постоянна комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 17.11.2020 от 16:00 ч аса , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Даниела Андреева-Тодорова
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Николен Стойнов
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Заседанието се провежда онлайн чрез платформата CISCO Webex Meeting 
В конферентната връзка участват още:
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново 
Димчо Йовков - Отдел "УС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"

Дневен ред
1 - 827 / 19.10.2020: Програма за управление на "МЦРСМ I-Велико Търново" ЕООД за 
периода 2021 - 2023 година.

2 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

3 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % общинско 
участие за деветмесечието на 2020 г.

4 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

5 - 873 / 12.11.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството
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6 - 877 / 13.11.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на социалната услуга 
"Обществена трапезария", която се финансира от Фонд "Социална закрила" към
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Министерство на труда и социалната политика като местна дейност по смисъла на Закона за 
публичните финанси

Становища

1 - 827 /19.10.2020: Програма за управление на "МЦРСМ I-Велико Търново” ЕООД за 
периода 2021 - 2023 година.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

д-р Калейнски - в чл. 6, ал. 2 - така както е предложено се кастрират само безстопанствени 
кучета. А в приюта се приемат и агресивни кучета, според ал. 6, които също трябва да се 
кастрират. Това е пропуснато.
Зорница Кънчева - тези доказано агресивни кучета също са безстопанствени. Просто 
агресивните се настаняват в отделни помещения.
В. Дончева - предава на г-жа Кънчева сигнал за безстопанствени агресивни кучета, 
д-р Калейнски - въпросът му е защо агресивните кучета в приюта не се кастрират 
Зорница Кънчева - всички се кастрират, просто агресивните кучета се настаняват отделно, 
д-р Калейнски - изразява съгласие след разяснението 
Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % 
общинско участие за дсветмесечието на 2020 г.

Становище на комисията

Докладва Димчо Йовков 
Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва Д. Данчева - относно предложението и редакцията на параграф 19 
Иван Александров - изказване в подкрепа на предложението
Въпрос: д-р Калейнски - относно т. 2.2. и т. 2.5. - защо е написано за деца "от 7 до 18 години",
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а не - "до 18 г."
Отговор: Д. Данчева - по презумпция децата под 7 г. са освободени от заплащане 
Въпрос: д-р Калейнски - относно т. 2.4. е написано за 10 музейни обекта, а в доклада са 
описани само 3 обекта-църкви.
Отговор: Д. Данчева - Пакетът важи за 10 обекта по избор. Обектите, извън тези 3 църкви, са 
на старите цени - по 6 лв.
Комисията приема предложението, като оставя на ПК по НПУОР като водеща комисия да 
обърне внимание на точката с Юте музейни обекта:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 873 /12.11.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" 
АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на 
дружеството

Становище на комисията

д-р Д. Андреева - разбира необходимостта от изграждането на този нов корпус, областната 
болница да се развива добре и обхватно. Практика е залогът да се гарантира е бъдещите 
вземания от НЗОК. Няма нищо необичайно, счита, че е правилно и трябва да се подкрепи.
В. Дончева - точно това иска да попита дали такава е практиката. Доверява се на 
становището на д-р Андреева. Ако е възможно, представител на администрацията да даде 
разяснения.
д-р Стойнов - много често лечебните заведения в България, като теглят кредити, процедират 
така, бъдещите вземания от НЗОК да бъдат залог.
Димчо Йовков - бъдещите вземания ще представляват гаранция по кредита. Няма никаква 
опасност да не се покрива този кредит.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

6 - 877 / 13.11.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на социалната услуга 
"Обществена трапезария", която се финансира от Фонд "Социална закрила" към 
Министерство на труда и социалната политика като местна дейност по смисъла на 
Закона за публичните финанси

Становище на комисията ^

Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: ..
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Извънредна точка в дневния ред на заседание на ПК по ЗСД

Д-р Стойнов запознава комисията с жалба с подписка от жители от кв. Варуша, гр. 
Велико Търново, получена по електронен път на служебната си поща, във връзка с 
искането за отлагане на организирането на Коледен базар в АЕК „Самоводска чаршия“.

В. Дончева -  живущите са се свързали и с нея. Тя е категорично против провеждането 
на базара.

Д-р Стойнов -  не само базар, а трябва да се затворят и ресторанти и всички останали 
магазини, освен хранителните, и да се спре инфекцията. Като лекар не подкрепя 
масовото струпване на хора по какъвто и да е повод.

Д-р Калейнски -  да се поиска становище от общинска администрация.

Д-р Стойнов -  жалбата е адресирана до кмета и до председателя на ВТОбС, до 
членовете на ПК по ЗСД е изпратена по електронен път е молба за становище.

Д-р Андреева -  към момента не би трябвало да се взима каквото и да било решение. Да 
се поиска становище от РЗИ.

В. Дончева -  подкрепя предложението на д-р Андреева.

Комисията изисква становище от общинска администрация и от РЗИ Велико Търново в 
срок до 20.11.2020 г.:

ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0



Roundcube Webmail:: Jalba Koleden bazar

Jalba Koleden bazar
От Милена Трифонова
До <nikolen.stoynov@veliko-tarnovo.Dg>, <daniela.andreeva@veliko-tarnovo.bg>, 

<valentin.tochkov@veliko-tarnovo.bg>( <valeria.doncheva@veliko-tarnovo.bg>, 
<krasin.karakotsev@veliko-tarnovo.bg>, <yulia.tonkova@veliko-tarnovo.bg>, 
<mavrodi.kaleynski@veliko-tarnovo.bg>, <ivan.angelov@veliko-tarnovo.bg>

Дата 2020-11-1711:53

0  Jalba Koleden bazar s vh.nomer.pdf (~7,8 МБ)

Здравейте,

Приложено изпращаме Ви Жалба от граждани на град Велико Търново - 
Квартал „Варуша" относно отлагане организирането на Коледен базар в 
Архитектурно-етнографски комплекс „Самоводска чаршия" в условията на тежка 
пандемична обстановка.

Молим за становище и подкрепа!

.11.2020 г.. 9Л81 от 1 18

mailto:nikolen.stoynov@veliko-tarnovo.Dg
mailto:daniela.andreeva@veliko-tarnovo.bg
mailto:valentin.tochkov@veliko-tarnovo.bg
mailto:valeria.doncheva@veliko-tarnovo.bg
mailto:krasin.karakotsev@veliko-tarnovo.bg
mailto:yulia.tonkova@veliko-tarnovo.bg
mailto:mavrodi.kaleynski@veliko-tarnovo.bg
mailto:ivan.angelov@veliko-tarnovo.bg


Община Велико Търново 
пощенски код - 5000

Регистрационен индекс и дата 

тел. централа 619-203

До
господин Даниел Панов - 
Кмет на Община Велико Търново,
До
господин Венцислав Спиридонов - 
Председател на Великотърновски 
общински съвет

ЖАЛБА
От граждани на град Велико Търново - 

квартал „Варуша”

ОТНОСНО: Отлагане организиране т . ^ '  

Коледен базар в Архитектурно- >ov Деш* 
етнографски комплекс „Самоводска^арйййк^^

УВАЖАЕМИ ГОСПОДА,
лч

“Тй,V»'*Информацията за епидемичната обстановка, свързана с 
разпространението на COVID-19 на териториторията на Република България 
е тревожна. Данните за заразените лица показват неконтролируемо 
увеличение. „Само за една седмица броят на потвърдените случаи в страната 
е нараснал с 81%.” „ Неблагоприятна тенденция се отчита и спямо броя на 
починалите. През последната седмица се наблюдава ръст от 68% спямо 
предходния 7-дневен период; Отчита се висок относителен дял на починалите 
в млада и активна възраст; Ежедневно нараства броя на заболелите, настанени 
в болнично заведение” (Данните са от Доклад на доц. д-р Ангел Кунчев - 
главен държавен санитарен инспектор, който е на сайта на Министерството 
на здравеопазването). Не по-различна е ситуацията както в областта, така и в 
града ни - претоварена МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов”, в критично състояние 
е болницата в гр.Свищов. Рекорд на заразени -151 нови случая в събота.

При тази епидемична обстановка считаме за крайно нецелесъобразно 
организирането на Коледен базар на Самоводската чаршия - разполагането на 
12 къщички за сувенири, храни и напитки, както вероятно и химически 
тоалетни до входовете и под прозорците на къщите ни. Аргументите ни:

1. Кварталът е гъсто населен, с много възрастни хора. Организирането 
на базар от 27.11 до Нова година създава условия за струпване на много хора



от различни възрасти в Стария град, на малко площадно пространство, и,е*
у * t '

предпоставка за бързо разнасяне на заразата от COVID-19. Така също всички 
пазаруваме в единствения магазин, който е 30 кв.м., и в който биха влизйЛй и 
посетителите на базара. ^

Практически е невъзможно да се изпълнят изскванията на Разд.1, т.13 от 
Заповед РД-01-655/13.11.2020 на Министъра на здравеопазването проф. д-р 
Костадин Ангелов, дм, а именно „еднопосочно движение и осигуряване на 
дистанция от 1,5 м между посетителите”. Не желаем да се превръщаме във 
второто огнище на зараза в града след това в Дома за стари хора „Венета 
Ботева”.

2. Ограничаването за повече от месец на възможността ни за 24-часов 
достъп до домовете ни с личните ни превозни средства, за да се приберем или 
излезем със семействата, е отнемане на конституционните ни права. Няма 
къде да паркират колите си, живущите на площада.

3. Уважаваме труда и таланта на майсторите - занаятчии и разбираме 
желанието им да имат повече посещения в ателиетата си на Самоводската 
чаршия и много продажби. Ако имат нужда от подкрепа - да се намерят и 
други работещи механизми. Не искаме да се противопоставят интересите на 
едни групи граждани на други групи.

4. Предлагаме да се преразгледа културния календар за мероприятия, 
които се провеждат на Самоводската чаршия и останат най-значимите за 
страната и града ни - Деня на Независимостта, съчетан с „Нощ на 
Самоводската чаршия”, Празникът на Велико Търново, Еньовден и др.

Пандемичната обстановка е време на изпитание за всички - граждани и 
институции. Виждаме какви сериозни мерки се вземат в другите държави в 
Европа и по света за ограничаване разпространението на вируса и спасяване 
на човешки животи. Това е големият смисъл. Нашите лекари и медицински 
специалисти нямат нужда от нашите ръкопляскалия, а от на нашата лична и 
институционална отговорност. Нека ги подкрепяме искрено, а не лицемерно, 
не на думи, а на дело, за да имат сили да ни лекуват, когато се наложи.

Очакваме отговор, както и на жалбата ни с Рег.индекс 94ММ-19325-1/ 
25.01.2019 г.

Вярваме, че ще бъдем чути и разбрани добре!
Бъдете здрави!
Следват подписи:
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Постоянна комисия по спорта, туризма, 
децата и младежта /ПК по СТДМ/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 17.11.2020 от 15:00 часа , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Деян Куздов - Председател
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Георги Недев
• Стефан Антонов
• Сунай Мунков

Присъствали още

Заседанието се провежда онлайн чрез платформата CISCO Webex Meeting 
В конферентната връзка участват още:
Мариян Маринов - Директор Дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново 
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

2 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % общинско 
участие за деветмесечието на 2020 г.

3 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

4 - 888 / 13.11.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. 
Леденик
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Становища
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % 
общинско участие за деветмесечието на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 870 /10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва Д. Данчева
Кр. Каракоцев - изказване в подкрепа на предложението
Иван Александров - изказване в подкрепа на предложените цени като такси
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 888 / 13.11.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
с. Леденик

Становищ е на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Постоянна комисия по устройство на 
територията, транспорт и паркиране /ПК по

УТТП/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 18.11.2020 от 15:00 ч аса , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Калоян Янков
• Петко Тюфекчиев
• Пламен Петров - Председател
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Заседанието се провежда онлайн чрез платформата CISCO Webex Meeting 
В конферентната връзка участват още:
Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново 
Димчо Йовков - Отдел "УС"
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

2 - 848 / 28.10.2020: Писмо от ОП"Зелени системи" относно извънредна точка от заседание на 
ПК по УТТП от протокол 12/21.10.2020г.

3 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % общинско 
участие за деветмесечието на 2020 г.
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5 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

6 - 878 / 13.11.2020: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, с. 
Беляковец

7 - 879 / 13.11.2020: Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Момин сбор

8 - 880 / 13.11.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.10.2020 г. 
на Община Велико Търново

9 - 881 / 13.11.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с 
Къпиново

10 - 882 / 13.11.2020: Учредяване на право на строеж, гр. Велико Търново

11 - 883 / 13.11.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. 
Велико Търново

12 - 886 / 13.11.2020: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, Проект за 
ПУП-ПРЗ и план-схеми за електро и водоснабдяване, благоустрояване и озеленяване, план- 
схема за вертикална планировка и комуникационно-транспортна схема към ПЗ и ПУП- 
Парцеларни планове за електроснабдяване и водоснабдяване за поземлени имоти по КК и КР 
на с. Беляковец, с цел обособяване на територия с УСТРОЙСТВЕН РЕЖИМ "ЗОНА ЗА 
ИЗВЪНСЕЛИЩЕН ПАРК - Оз" и с основно функционално предназначение за "ГРОБИЩЕН 
ПАРК - Велико Търново"

13 - 887 / 13.11.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, с. Леденик и гр. 
Велико Търново

14 - 890 / 13.11.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПРЗ, с. Буковец

15-891 / 13.11.2020: Одобряване на Комплексен проект за инвестиционна инициатива по чл. 
150 от ЗУТ за ИП и ПУП-ПП, гр. Велико Търново

Становища
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 848 / 28.10.2020: Писмо от ОП"Зелени системи" относно извънредна точка от
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заседание на ПК по УТТП от протокол 12/21.10.2020г.

Становище на комисията

Пл. Петров - има само становище на ОП "Зелени системи", в което казват, че те не отговярат 
за ул. Никола Габровски. Да се изчака становището на общинската администрация.
П. Тюфекчиев - откъде да са сигурни, че ще получат отговор от общинска администрация 
Пл. Петров - изпратено е за становище и до тях, до следващата комисия се надява да има вече 
отговор от администрацията.

3 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % 
общинско участие за деветмесечието на 2020 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 864 / 09.11.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 30.09.2020 г.

Становище на комисията

Докладва М. Маринов
К. Янков - от казаното от г-н Маринов става ясно, че към края на годината ще се разплатят 70 
% от възложените обекти ше бъдат разплатени, това означава ли, че ще се изпълни към 70% 
от Инвестиционната програма за годината; е колко се намаляват приходите от музейните 
обекти към края на третото тримесечие
М. Маринов - относно втория въпрос - оценката е, че е около 1 млн. лева намаляват 
приходите за цялата година; относно първия въпрос - има няколко обекта, по които има чисто 
технически проблеми, възможно е те да не бъдат приключени.
Ст. Витанов - изпълнението на Инвестиционната програма е катастрофа; има обекти, които 
се финансират от 2015 г. и са изхарчени никакви средства, също и от 2018 г. и т.н. 
"Видеонаблюдение" - отчетени пари НУЛА. "Сметосъбирането в закритите контейнери" - пак 
НУЛА разходи. Има много заложени средства по обекти без да са разходвани никакви 
средства към 30.09.2020 г.
М. Маринов - тези данни ги подава спрямо подадените от дирекция "СУТ" данни. Дава 
разяснение по някои от повдигнатите обекти от г-н Витанов, които вече са разплатени.
Ст. Витанов - има заложени средства за енергийна ефективност на ДГ "Здравец" и не са 
изхарчени никакви пари. Не е сериозен отговорът на г-н Маринов, че някой от дирекция 
"СУТ" знае.
Комисията приема предложение:
ЗА -7; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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Становище на комисията

Пл. Петров - увеличението трябваше да се направи много отдавна; несъгласие с цената на 
единичното посещение -1 0  лв. и преференциалната цена за семейство - пак 10 лв. 
Отговорът на г-жа Данчева е, че причината е за стимулиране на вътрешния туризъм. Пламен 
Петров прави предложение преференциалната цена за семейство да бъде 15 лв.
К.Янков - преференциалната цена за семейство може би трябва да е 20 лв с цел 
предотвратяване на групиране на двама човека да влизат като семейство, с цел заплащане на 
по-евтина цена.
Ст. Витанов - за какво ще бъдат използвани тези допълнителни приходи
Пл. Петров - отговорът на г-жа Данчева е, че ще бъдат реинестирани в музейните обекти по
Закона за културата
В. Спирдонов - въпрос относно еднодневния билет за семейство, който е 10 лв. и семейния 
двудневен посетителски пакет - 40 лв. Не трябва ли да е 20 лв.
Пл. Петров - семейният двудневен посетителски пакет е 40 лв и е за 10 музейни обекта. 
Комисията приема предложението на Пламен Петров - в т.2.2 от проекта за решение - цената 
да стане 15 лв. за семейство.:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
Комисията приема основното предложение заедно с редакцията на параграф 19:
ЗА -8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 878 /13.11.2020: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, с. 
Беляковец

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА -10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 879 /13.11.2020: Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Момин сбор

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 880 /13.11.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.10.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

9 - 881 / 13.11.2020: Публичен търг е тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с

4 от 6 19.11.2020 п, 11:27



Firefox

Къпиново

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 882 /13.11.2020: Учредяване на право на строеж, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 883 / 13.11.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 886 / 13.11.2020: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, 
Проект за ПУП-ПРЗ и план-схеми за електро и водоснабдяване, благоустрояване и 
озеленяване, план-схема за вертикална планировка и комуникационно-транспортна 
схема към ПЗ и ПУП-Парцеларни планове за електроснабдяване и водоснабдяване за 
поземлени имоти по КК и КР на с. Беляковец, с цел обособяване на територия с 
УСТРОЙСТВЕН РЕЖИМ "ЗОНА ЗА ИЗВЬНСЕЛИЩЕН ПАРК - Оз" и с основно 
функционално предназначение за "ГРОБИЩЕН ПАРК - Велико Търново"

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 887 / 13.11.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, с. Леденик 
и гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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14 - 890 / 13.11.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПРЗ, с. Буковец

К. Янков - това пак е от компетентността на кмета, не на общинския съвет, с проекта не се 
създава повече от 1 квартал
арх. Л. Бъчварова - тук не става въпрос само за промяна предназначението на земеделска 
земя и нейното урегулиране, единият от имотите е извън регулация. Компетентният орган в 
типичния случай е кмета, но в случая става въпрос за промяна границата на населеното 
място с цел вкарване на имота в регулация. Съгласно Закона за административното и 
териториалното устройство на Р България чл. 31, ал. 1 - разпорежда, че подобни промени се 
извършват с решение на Общинския съвет.
К. Янков - този имот от кое населено място в кое населено място отива 
Пл. Петров - за едно и също населено място става въпрос 
Комисията приема предложение:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

15 - 891 / 13.11.2020: Одобряване на Комплексен проект за инвестиционна инициатива 
по чл. 150 от ЗУТ за ИП и ПУП-ПП, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Постоянна комисия по общинска собственост
/ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 18.11.2020 от 16:00 часа , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Валентин Точков
• Георги Марков - Председател
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Калина Широкова
• Николай Илчев
• Петко Тюфекчиев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още

Заседанието се провежда онлайн чрез платформата CISCO Webex Meeting 
В конферентната връзка участват още:
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново 
Зорница Кънчева-Миладинова - Началник Отдел "Околна среда"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

2 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

3 - 878 / 13.11.2020: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, с. 
Беляковец

4 - 879 / 13.11.2020: Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Момин сбор

5 - 881 / 13.11.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с 
Къпиново
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6 - 882 / 13.11.2020: Учредяване на право на строеж, гр. Велико Търново

7 - 883 / 13.11.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. 
Велико Търново

8 - 884 / 13.11.2020: Отмяна на Решение № 343/24.09.2020 г. на Великотърновски общински 
съвет за продажба на общински жилищен имот

9 - 885 / 13.11.2020: Отмяна на Решение № 275/30.07.2020 г. на Великотърновски общински 
съвет за продажба на общински жилищен имот

10 - 886 / 13.11.2020: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, Проект за 
ПУП-ПРЗ и план-схеми за електро и водоснабдяване, благоустрояване и озеленяване, план- 
схема за вертикална планировка и комуникационно-транспортна схема към ПЗ и ПУП- 
Парцеларни планове за електроснабдяване и водоснабдяване за поземлени имоти по КК и КР 
на с. Беляковец, с цел обособяване на територия с УСТРОЙСТВЕН РЕЖИМ "ЗОНА ЗА 
ИЗВЪНСЕЛИЩЕН ПАРК - Оз" и с основно функционално предназначение за "ГРОБИЩЕН 
ПАРК - Велико Търново"

11 - 887 / 13.11.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033, с. Леденик и гр. 
Велико Търново

12 - 888 / 13.11.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. 
Леденик

13 - 889 / 13.11.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. 
Присово

Становища
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Предложение от Е. Коев - регламентирано е храненето, да бъде регламентирано и поенето. Да 
бъде записано "да имат постоянно вода" към чл. 10
Г. Марков - представител на администрацията, ако е възможно да направи уточнение във 
връзка с поенето на животните.
З.Кънчева - по време на престоя на животните се осигурява достатъчно количество храна, 
вода и почивка. Два пъти на ден, когато се хранят, се пълнят купичките с вода.
Е. Коев - поддържа предложението си - към чл. 10, ал. 2 да бъде добавено "Осъществява се 4 
пъти на ден"
Комисията приема предложението на Е. Коев:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на
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местните такси и цени на услуги на територии на Община оелики i ьрново

Становище на комисията

Д. Данчева - в ПК по УТТП приеха предложение за промяна на преференциалната цена за 
семейство в т. 2.2. от проекта за решение - да стане 15 лв.
Г. Марков - ако някой от тази комисия го предложи, ще го подложи на гласуване и тук 
Е. Коев - предлага предложението на ПК по УТТП и в тази комисия; и прави още едно - 
преференциални цени да има и за ученически групи на цена 6 лв. за посещение на 2 обекта. 
Комисията приема предложение на Е. Коев - да се добави преференциална цена за 
ученически групи за посещение на 2 обекта - 6 лв.:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
Комисията приема предложението на ПК по УТТП за цената за семейство в т.2.2. - 15 лв.: 
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
Комисията приема основното предложение заедно с редакцията на параграф 19:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 878 /13.11.2020: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, с. 
Беляковец

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 879 / 13.11.2020: Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Момин сбор

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 881 /13.11.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с 
Къпиново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 882 / 13.11.2020: Учредяване на право на строеж, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
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ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 883 /13.11.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. 
Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 884 / 13.11.2020: Отмяна на Решение № 343/24.09.2020 г. на Великотърновски 
общински съвет за продажба на общински жилищен имот

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 885 /13.11.2020: Отмяна на Решение № 275/30.07.2020 г. на Великотърновски 
общински съвет за продажба на общински жилищен имот

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 886 /13.11.2020: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, 
Проект за ПУП-ПРЗ и план-схеми за електро и водоснабдяване, благоустрояване и 
озеленяване, план-схема за вертикална планировка и комуникационно-транспортна 
схема към ПЗ и ПУП-Парцеларни планове за електроснабдяване и водоснабдяване за 
поземлени имоти по КК и КР на с. Беляковец, с цел обособяване на територия с 
УСТРОЙСТВЕН РЕЖИМ "ЗОНА ЗА ИЗВЪНСЕЛИЩЕН ПАРК - Оз" и с основно 
функционално предназначение за "ГРОБИЩЕН ПАРК - Велико Търново"

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 887 /13.11.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, с. Леденик 
и гр. Велико Търново

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 888 /13.11.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, с. Леденик

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 889 /13.11.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, с. Присово

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Постоянна комисия по земеделие, гори и 
околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 18.11.2020 от 17:00 ч аса , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Йорданка Стефанова - Председател
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още

Заседанието се провежда онлайн чрез платформата CISCO Webex Meeting 
В конферентната връзка участват още:
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново 
Маринела Джартова - Наалник Отдел "УС"

Дневен ред
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

2 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

3 - 878 / 13.11.2020: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, е. 
Беляковец

4 - 886 / 13.11.2020: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, Проект за 
ПУП-ПРЗ и план-схеми за електро и водоснабдяване, благоустрояване и озеленяване, план- 
схема за вертикална планировка и комуникационно-транспортна схема към ПЗ и ПУП- 
Парцеларни планове за електроснабдяване и водоснабдяване за поземлени имоти по КК и КР 
на е. Беляковец, с цел обособяване на територия с УСТРОЙСТВЕН РЕЖИМ "ЗОНА ЗА 
ИЗВЪНСЕЛИЩЕН ПАРК - Оз" и с основно функционално предназначение за "ГРОБИЩЕН 
ПАРК - Велико Търново"
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5 - 887 / 13.11.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, е. Леденик и гр. 
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6 - 890 / 13.11.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект 
за ПУП-ПРЗ, с. Буковец

7 - 891 / 13.11.2020: Одобряване на Комплексен проект за инвестиционна инициатива по чл.
150 от ЗУТ за ИП и ПУП-ПП, гр. Велико Търново

Становища
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Е. Коев - предлага към чл. 10, ал. 2 да бъде регламентирано, че става поенето се осъществява 
4 пъти на ден.
Комисията приема предложение заедно с предложението на Е. Коев:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 870 /10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема основното предложение заедно с редакцията на параграф 19:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 878 / 13.11.2020: Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, с. 
Беляковец

Становище на комисията

Е. Коев - какво е предвидено за допълнителни дейности за осигуряване на част от парцела, 
тъй като от геоложкото проучване става ясно, че няма достатъчно дълбочина на почвения 
слой в една част от парцела.
М. Джартова - въпросът, по-скоро касае другото предложение за допускането на 
техническото задание, те вървят заедно. Предстои отчуждаване на няколко имота от 
землището на с. Беляковец, Общината ще предостави на собствениците равностойно 
обезщетение, както е определено по ЗОС. Предстоят съгласувателни процедури.
Е. Коев - източната част на тези парцели са със сравнително малка почвена дълбочина, и 
задължително ще трябва насипване по на 1 м. слой, за да се използват по предназначението, 
което се предвижда. Друг вариант е разширяване с парцели от западната страна. Това му е 
препоръка за заостряне на вниманието на общинска администрация.
Комисията приема предложение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 886 / 13.11.2020: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на Проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, 
Проект за ПУП-ПРЗ и план-схеми за електро и водоснабдяване, благоустрояване и 
озеленяване, план-схема за вертикална планировка и комуникационно-транспортна 
схема към ПЗ и ПУП-Парцеларни планове за електроснабдяване и водоснабдяване за 
поземлени имоти по КК и КР на с. Беляковец, с цел обособяване на територия с 
УСТРОЙСТВЕН РЕЖИМ "ЗОНА ЗА ИЗВЬНСЕЛИЩЕН ПАРК - Оз" и с основно 
функционално предназначение за "ГРОБИЩЕН ПАРК - Велико Търново"

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 887 /13.11.2020: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от 3033, с. Леденик и 
гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 890 / 13.11.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПРЗ, с. Буковец

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 891 / 13.11.2020: Одобряване на Комплексен проект за инвестиционна инициатива по 
чл. 150 от ЗУТ за ИП и ПУП-ПП, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Постоянна комисия по проблеми на 
гражданското общество и борба с корупцията

/ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ

№11
Днес, 19.11.2020 от 13:00 ч аса , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Николай Илчев - Председател
• Светослав Дермански

Отсъствал

• Мариян Кенаров 

Присъствали още

Заседанието се проведе чрез платформата CISCO Webex Meetings.
Във видео-конферентната връзка взеха участие и:
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Зорница Кънчева - Началник Отдел "Околна среда"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

2-846/27 .10 .2020:
Становище от ВиК Йовковци - В. Търново във връзка със състоянието по водоснабдяването 
на с. Ресен, община Велико Търново, Вх. № 846/27.10.2020 г.
Становища от Община Велико Търново с Вх. № 862/09.11.2020 г., Вх. № 842/27.10.2020 г. и 
Вх. № 843/27.10.2020 г.

3 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново
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4 - 895 / 17.11.2020: Жалба от Георги Лазов относно отказ на ВиК Йовковци за 
водоснабдяване на недвижим имот, с. Малки чифлик - УПИ VII-20
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5 - 910 / 18.11.2020: Жалба от живущите в кв. Чолаковци, гр. В. Търново, относно 
пластмасови отводнителни решетки на ул. Райна Княгиня № 5, №8 А и Б

Становища
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-846/27.10.2020:
Становище от ВиК Йовковци - В. Търново във връзка със състоянието по 
водоснабдяването на с. Ресен, община Велико Търново, Вх. № 846/27.10.2020 г. 
Становища от Община Велико Търново с Вх. № 862/09.11.2020 г., Вх. № 842/27.10.2020 г. 
и Вх. № 843/27.10.2020 г.

Становище на комисията

Н. Илчев - предлага след като се обобщят всички получени становища от всичи институции,
на следващо заседание на комисията да се поканят вносителите на сигнала, представителя на
Инициативната група и кмета на с. Ресен, да се запознаят с тях, и съвместно да вземат
решение за по-нататъшното развитие на проблема.
арх. Др. Йосифов - изразява съгласие с предложението на Н. Илчев
д-р Д. Андреева - чисто технически как комисията ще обобщи всички материали
Н. Илчев - той лично ще се заеме с обобщаване, ще изготви проект за доклад. Ще го изпрати
в подходящ срок на членовете на комисията.
Комисията приема предложението на Н. Илчев:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 870 /10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становище на комисията

д-р Калейнски - защо е записано деца от 7 до 18 г.
Д. Данчева - по презумпция децата под 7 години не заплащат такси
д-р Д. Андреева - ще гласува "въздържал се" в тази комисия, защото на ПК по УТТП се прие 
предложение за промяна на цената за семейство да е 15 лв.
арх. Др. Йосифов - изразява съгласие с позицията на д-р Андреева. Как става определянето 
на "семейство", ако няма брак, и т.н. Какъв ще е начинът на удостоверяване на семейната 
единица
Д. Данчева - има контрол в РИМ-В. Търново. Вероятно се преценява субективно. Това е 
лично мнение,не се ангажира с мнението на вносителя.
Д. Андреева - никой никъде не ходи със свидетелство за сключен брак. Не счита, че в този
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вид наредбата има пропуск.
арх. Др. Йосифов - не счита, че има пропуск. По-скоро обръща внимание, че има такива 
възможности. В случая ще гласува "въздържал се", както д-р Андреева, по същите мотиви, 
д-р Калейнски - категорично против увеличаването на таксата за семейство на 15 лв. 
Комисията не приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

4 - 895 /17.11.2020: Жалба от Георги Лазов относно отказ на ВиК Йовковци за 
водоснабдяване на недвижим имот, с. Малки чифлик - УПИ VII-20

Становище на комисията

Комисията изисква становище от общинска администрация и от ВиК Йовковци за следващо 
заседание на комисията:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 910 / 18.11.2020: Жалба от живущите в кв. Чолаковци, гр. В. Търново, относно 
пластмасови отводнителни решетки на ул. Райна Княгиня № 5, №8 А и Б

Становище на комисията

Н. Илчев - предлага да се изпрати за становище от общинска администрация.
д-р Калейнски - не е нормално да няма отговор. Допълва предложението на Н. Илчев - на
следващо заседание да има представител на общинска администрация, който да докладва.
Е. Чамуркова - подкрепя предложението на д-р Калейнски, жалбоподателката се е свързала с 
нея лично.
Комисията изисква становище от общинска администрация в срок до следващо заседание, 
което да се докладва от запознат с жалбата представител на администрацията.
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 Г

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по нормативно-правна 
уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

№16
Днес, 19.11.2020 от 14:00 ч аса , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Гергана Евтимова - Председател
• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Николай Илчев
• Росен Иванов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още

Заседанието се проведе чрез платформата CISCO Webex Meetings.
Във видео-конферентната връзка взеха участие и:
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Зорница Кънчева - Началник Отдел "Околна среда"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

2 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становища
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Докладва 3. Кънчева - към чл. 10, ал. 2 имаше предложение от г-н Коев и съответно прието от 
други комисии - относното поенето на животните, да се допълни, че се осъществява 4 пъти
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на ден.
Г. Евтимова предлага редакция на:
- чл. 14, ал. 1 - която да добие следния вид - "Дезинфекция на помещенията за настаняване и 
на останалите помещения се извършва всеки път, когато се освобождават, или на всеки 
седми ден."
Комисията приема предложението на Г. Евтимова за изменение на чл. 14, ал. 1:
ЗА - 5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
- чл. 19, ал. 2 да се измени - "Правилникът по ал. 1 се утвърждава от управителя на приюта 
след съгласуване с Областна дирекция по безопасност на храните - Велико Търново и с 
Кмета на Община Велико Търново."
Комисията приема предложението на Г. Евтимова за изменение на чл. 19, ал. 2:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
- уточняващи въпроси относно текстовете на чл. 11, ал.1 и на чл. 22, ал. 1, т.З, във връзка с 
лицата, които се грижат за кучетата и визитацията, която правят ветеринарните лекари. 
Отговор: 3. Кънчева - лицата, които се грижат за кучетата, са кинолози.
Г. Евтимова - никъде в наредбата няма текст, който определя как се назначава управителя.
3. Кънчева - това е структура на Общината към общинска администрация, кметът назначава 
управителя. Това е наредба за организацията на работа в приюта, не за създаването му. Това е 
структура на Общината, където и финансирането, и назначаването са по реда на други закони 
и наредби.

Комисията приема предложението заедно с направените редакции на чл. 14, ал. 2 и чл. 19, 
ал.2:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва Д. Данчева - относно проекта на допълнение на наредбата и предложената 
редакция на параграф 19
Е. Чамуркова - в преференциалните цени за семейство е написано "с до 3 деца", а ако има 
повече от три. Предполага ли се, че ще получат отстъпка и семейства с четири и повече деца. 
Д. Данчева - предполага се, няма информация до момента да е имало подобен проблем.
Р. Иванов - подкрепя предложението на ПК по УТТП за промяна на цената в т.2.2 - да стане 
15 лв. Въпрос относно т. 2.3. - цените за бълг. граждани над 60 години - как е избран 
критерият за възраст над 60 г.
Д. Данчева - този критерий е останал от старата наредба, просто са актуализирали цените.
Р. Иванов - това означава ли, че водещият критерий навсякъде е 60 години, и ако навремето 
това е била възрастта за пенсиониране, в момента е като заварено положение. Ако логиката е 
това да са хора пенсионери, които нямат доходи от трудова дейност, тогава трябва да се 
смени критерият. Ако логиката е възрастова, тогава с какво се аргументира.
Г. Евтимова - ако се коригира тук, и в други текстове на наредбата трябва да се промени.
Д. Данчева - предложението за увеличение на цените е за обектите, в които има най-много 
посещения от чужденци. Дискриминационно се приема фактът да се правят цени за българи 
и за чужденци. Предвид това за българските граждани е комплимент отстъпката за семеен 
двудневен посетителски пакет за 10 музейни обекта, както и еднодневната цена за семейство, 
за да не се затруднява бюджетът им.
Р. Иванов - приема аргумента
арх. Др. Йосифов - докладва предложението на ПК по УТТП за т.2.2 цената да стане 15 лв. 
Ако тук се гласува основното предложение без да се гласува редакцията на т.2.2, би се 
въздържал. Затова го предлага това предложение и тук, за да се разгледа.
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Г. Евтимова - въпрос относно редакцията на параграф 19 - как туроператорите ще разберат, 
че старата цена остава за тях през 2021 г.
Д. Данчева - като се приеме корекцията на параграф 19, те ще имат тази информация, която 
ще е публична. Старите цени си остават действащи за тях.
Г. Евтимова - като се приемат новите цени, откъде ще се виждат старите.
В. Спирдонов - става дума за цени по договори, за тях продължават да действат цените по 
договорите. В договорите по принцип трябва да има клауза, че цените могат да се приемат.
Д. Данчева - в параграф 19 може да се изпишат и старите цени, ако трябва да се направи една 
работна група, за да се изчисти този момент.
Г. Евтимова - до сесията трябва да се изчисти; остава въпросът кои са разпоредбите на чл. 
67в, които касаят туроператорите.
Н. Илчев - в договорите с туроператорите има ли такава клауза за промяна на цените 
Д. Данева - договорите между "Царевград Търнов" и конкретните туроператори са 
едногодишни и нямат клауза за промяна на цените; уточнява, че с настоящото предложение 
се създава нов чл. 67в, който регулира само цените за 4те конкретни обекта, останалите сега 
действащи цени са в чл. 67,ал.1. Те не се променят и са валидни за всички останали обекти.
Г. Евтимова - как има различни цени в два различни члена, ако остане текстът така, както е 
предложен, ще има ли достатъчно яснота за бъдеща работа.
Д. Данчева - според нея да, защото за туроператорите за 2021 г. са валидни цените по чл. 67, 
ал. 1, която не се променя. Променят се цените за 2021 г. само за 4те обекта.
Р. Иванов - става дума за стари договори, предлага към допълните разпоредби - За 
същестуващи договори важат цените към момента на договарянето до срока на изтичане на 
договорите.
Д. Данчева - договорите на "Царевград Търнов" с туроператорите изтичат на 31.12.2020 г. 
През м.октомври на международно ниво се сключват договори на туроператорите, те са 
сключили вече договорите с туристите. А "Царевград Търнов" ще сключат своите договори в 
началото на 2021 г.
В. Спирдонов - ще се сключат нови договори в началото на 2021 г. за 2021 г. Тези договори 
трябва да се сключат по старите цени. Може би трябва в заключителните разпоредби да се 
каже, че за договорите, сключени през 2021 г., са валидни цените по чл. 67, ал. 1 
Д. Данчева - така е ясно - за туроператори за 2021 г. са валидни цените по чл. 67, ал.1. 
Затруднение да се изчисти в момента текстът на параграф 19
Г. Евтимова - предлага сега да се гласува в този вид, а до заседанието на ВТОбС да се 
изчисти редакцията на параграф 19, защото явно в момента не е възможно.
Комисията приема предложението за внесената редакция на параграф 19, във връзка с 
предложението на "Царевград Търнов":
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
Н. Илчев - предложението за т.2.2 за промяна на цената на 15 лв. така или иначе вече е 
прието от други комисии и ще влезе на сесия.
Р. Иванов - прави предложението и тук за промяна на таксата по т.2.2. - да стане 15 лв 
Комисията приема предложението на Р. Иванов:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
Комисията приема основното предложение заедно с приетите редакции:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по образование, наука и
култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 19.11.2020 от 15:00 ч аса , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева - Председател
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Калоян Янков
• Мирослав Трифонов
• Нейко Генчев
• Светослав Дермански

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Мариян Кенаров

Присъствали още

Заседанието се проведе чрез платформата CISCO Webex Meetings.
Във видео-конферентната връзка взеха участие и:
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред
1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

2 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

3 - 889 / 13.11.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. 
Присово

Становища
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1 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Е. Коев - предлага да се регламентира поенето на животните - към чл. 10, ал. 2 да се допълни 
с текста "Осъществява се 4 пъти на ден"
Комисията не приема предложението на Е. Коев:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становище на комисията

Е. Коев - предлага да се добави и преференциална цена и за ученическа група за посещение 
на 2 обекта - 6 лв. Става дума за организирана група от ученици.
М. Трифонов - трябва да се уточни какво е група. Нека група да е 5 или повече лица 
Е. Коев - то по закон има организирани ученически групи. По принцип са над 10 човека, 
д-р Александров - изразява съгласие с предложението на вносителя.
В. Дончева - изразява съгласие с предложението за уточнение на ученическата група. Нека да 
бъде по-конкретно.
Е. Коев - всяка организирана ученическа група си върви с документите, че е такава.
М. Трифонов - подкрепя предложението за организираната ученическа група, но е редно да 
се внесе конкретика.
К. Янков - има действаща наредба за детските и ученически туристическите пътувания с 
обща цена, инициирани от институциите в системата на предучилищното и училищно 
образование. Може би това е нормативната база, на която стъпват организираните детски 
групи. Предлага да се допълни предложението на г-н Коев - "съгласно наредба за детските и 
ученически туристическите пътувания с обща цена, инициирани от институциите в 
системата на предучилищното и училищно образование." Също предлага и в тази комисия 
предложението за промяна на цената по т.2.2 - да стане 15 лв.
В. Дончева - предлага да се подкрепи предложението на вносителя, да се подкрепят 
предложенията направени дотук
Комисията приема основното предложение заедно с направените предложения за изменения:
- към преференциалните цени по т. 2 да се допълни и - "организирана ученическа група, 
съгласно наредбата за детските и ученически туристическите пътувания с обща цена, 
инициирани от институциите в системата на предучилищното и училищно образование, за 
посещение на 2 обекта - 6 лв."
- промяна на цената по т.2.2 - да стане 15 лв.
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

3 - 889 / 13.11.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
с. Присово

Становище на комисията

Докладва М. Джартова
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Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Извънредна точка от заседание на ПК по ОНК

В. Дончева -  запознава комисията с жалба, получена по електронен път, от живущи 
около АЕК „Самоводска чаршия“, които са против организиране на Коледен базар там.

Ж. Желев -  доколкото има информация предстои да излезе официално становище, че 
няма да се осъществи Коледния базар на АЕК „Самоводска чаршия“

В. Дончева -  изразява желание комисията по OEIK да излезе със становище. На 
комисията по ЗСД беше взето решението да се поиска становище от РЗИ-Велико 
Търново, както и от Община Велико Търново.

К. Янков -  подкрепя предложението на В. Дончева.

М. Трифонов -  изразява съгласие с мнението на г-жа Дончева. Доколкото е запознат и 
кметът на Общината споделя мнението на г-жа Дончева. Не е сега моментът.

Е. Коев -  не е подходящо организирането на масови събития в този момент. Подкрепя 
общото мнение.

Комисията по ОНК счита, че през тази календарна година по времето около Коледа, в 
момент на световна пандемия от COVID-19, е крайно неподходящо организирането на 
коледен базар на АЕК „Самоводска чаршия“.

ЗА -  8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК
по БФ/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 19.11.2020 от 16:00 часа , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова - Председател
• Калоян Янков
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Христо Стоев

Присъствали още

Заседанието се проведе чрез платформата CISCO Webex Meetings.
Във видео-конферентната връзка взеха участие и:
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Димчо Йовков - отдел "УС"
представители на търговските дружества със 100 % общинско участие

Дневен ред
1 - 827 / 19.10.2020: Програма за управление на "МЦРСМ I-Велико Търново" ЕООД за 
периода 2021 - 2023 година.

2 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

3 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % общинско 
участие за деветмесечието на 2020 г.

4 - 864 / 09.11.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико
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Търново към 30.09.2020 г.

5 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

6 - 873 / 12.11.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството

7 - 877 / 13.11.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на социалната услуга 
"Обществена трапезария", която се финансира от Фонд "Социална закрила" към 
Министерство на труда и социалната политика като местна дейност по смисъла на Закона за 
публичните финанси

8 - 880 / 13.11.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.10.2020 г. 
на Община Велико Търново

Становища
1 - 827 /19.10.2020: Програма за управление на "МЦРСМ I-Велико Търново” ЕООД за 
периода 2021 - 2023 година.

Становище на комисията

Р. Иванов - да бъдат малко по-смели в прогнозирането. Препоръката му е да се увеличи 
финансовият резултат, като си поставят да имат 2% норма на възвръщаемост. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % 
общинско участие за деветмесечието на 2020 г.

Становище на комисията

К. Янков - смята, че управителите на дружествата трябва да вземат отношение по това как 
тази година им се е отразила.
К. Широкова - може би ако има някакъв конкретен въпрос, г-н Янков да го зададе. Цялата 
информация е предоставена на съветниците.
К. Янков - действително има материали и всички са си ги чели вероятно. Но това, което го 
интересува, е как се отразява тази година на всяко едно дружество, какви мерки са
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предприели за минимизират проблемите и щетите.
д-р Денчева - проблемите започват през м. септември, когато се увеличи заболяваемостта от 
коронавирусна инфекция. Голяма част от персонала е напуснал. От собствени средства са 
изплатили възнагражденията на персонала, което се е отразило на размера на приходите на 
дружеството.
Р. Иванов - явно г-н Янков иска да превърне заседанието в изслушване на управителите на 
дружествата. Ако има конкретни въпроси, моли да се зададат. Всичко, което се случва с 
търговските дружества, не е по-различно от това, което се случва е всички останали 
дружества по света.
К. Янков - в качеството си на какъв г-н Иванов определя какво трябва да се прави на тази 
комисия. Не всичко е написано в представените отчети. Важна е живата връзка, 
д-р М. Рачева - онкологичният център е с важен статут, не е спирал да работи. Болницата 
остана с много по-малко персонал, тъй като са били възрастни, пенсионери. В няколко 
отделения има само по 2 сестри. Не са имали допълнително финансиране от НЗОК, както 
други лечебни заведения.
Р. Иванов - благодари на всички, които работят в здравната система и се надява да продължат 
да работят по-ефективно по-успешно.
К. Янков - напускането на персонала не е ли свързано с реорганизацията на гинекологичното
отделение, която беше предприела д-р Рачева
д-р Рачева - напускането е свързано с възрастта им - над 75 год.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 864 / 09.11.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 30.09.2020 г.

Становище на комисията

Ст. Витанов - изпълнението на инвестиционната програма е катастрофа. Направили са 
конкретни предложение, покана за дискусия, нищо от това не се е сличило. Въпроси: защо 
само 61% приходи са редуцирани от заложените за делегираните от държавата дейности; 
защо само 61 % са финансирани като приходи от местните дейности; защо в разходите 90% 
се финансира абонаментната поддръжка за уличното осветление. Приходите от местни 
дейности са около 60 % и разходите също. Защо се получава така и как ще бъде 
компенсирано. Г-н Маринов на ПК по УТТП каза, че инвестиционната програма ще бъде 
изпълнена на 70 % до края на годината. Но той не уточни като цяло или само това, което е 
обвързано с реални източници на финансиране, а не от графата "други източници на 
финансиране". Няма ли опасност, като се види, че не могат да бъдат изпълнени, да се 
разплаща авансово и кой ще контролира този процес. За някои обекти има осигурени 
средства, а изпълнението се бави с години. Като ДГ "Здравец". За първи път в историята на 
община В. Търново покривът на една детска градина се прави 5 години, енергийната 
ефективност се прави 3 години, още не е направена и не знае кога ще бъде. Вчерашните 
отговори не бяха адекватни.
М. Маринов - това, което цитира г-н Витанов за инвестиционната проиграма, е от годишните 
задачи при осигурено финансиране, тъй като се повдигна и въпросът за Интегрирания 
градски транспорт, обръща внимание, че голяма част от договорите в проектите са с много 
дълги срокове за изпълнение, те фигурират в инвест. програма, и няма как да се очаква 
изпълнение на 100 %. Ако се обърне внимание на доклада към 9месечния отчет, ще се види, 
че е Общината се стреми да плаща текущата издръжка и възнаграждението на служителите, 
да използва тези целеви средства, които са останали, за да завърши обектите и да финансира 
проектите, с които се ангажирала с решение на Великотърновски общински съвет.
Ст. Витанов - при такива форсмажорни обстоятелства тази информация е абсолютно
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банкетна, тази Инвестиционна програма е куха. Как и защо изостава финансирането на 
местните дейности. Как ще продължи до края на годината. Разбира, че преди всичко трябва 
да се финансира издръжката и изпълнението на проектите.
М. Маринов - ВТОбС гласува решение, в което се отказа от определени приходи за Община 
Велико Търново, като опрости определени разходи. Към края на годината със сигурност ще 
има намаление и на други приходи. Припомня, че договорът с Общинска банка изтече, и 
само оттам се губят 200 000 лв. от лихви. Също нетно внесеното ДДС е много по-голямо тази 
година. Нещата не са чак толкова страшни, както ги представя г-н Витанов. Следващата 
година към полугодието ще се отчитат доста по-ниски приходи, но няма да се залагат и тези 
приходи, които тази година бяха предвидени.
Ст. Витанов - не се споменават просрочените задължения.
М. Маринов - ако се сравнят двата 9-месечни отчета от 2020 г. и то 2019 г. - тази година са 
внесени 760 000 лв ДДС , миналата година - 370 000 лв.Това са с 400 000 лв. повече. Това е 
минус. Като се сложи и 200 000 лв. минус от лихви, само тук са 600 000лв. от обективни 
фактори. Като се натрупа и това, което ВТОбС освободи различни категории бизнес, сумата 
излиза.
К. Янков - г-н Маринов каза, че намалението на приходите ще бъде около 1 млн. лева за 
цялата година. От отчета не става ясно - там се вижда 8 мнл.лева намаление.
М. Маринов - да, това е от деветмесечието, а 1 млн. лева е за годишен план.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 870 /10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - изказване в подкрепа на предложението. На предходна комисия се каза, че 
приходите ще се използват за реинвестиция на музейните обекти. Относно редакцията на 
параграф 19 - иска да знае с кои туроператори има договори, как са сключени и на каква 
цена. Не е редно да се сключват цени в началото на 2021 г. за цялата 2021 г. по цени от 2020 г. 
Не е ли по-добре вместо да се създава нов член, да се прави отстъпка. Прави предложение 
този параграф 19 просто да отпадне. Ако е възможно някой от дружество "Царевград 
Търнов" да отговори.
Д. Данчева - договорите на туроператорите за новия сезон се сключват през м. октомври. 
"Царевград Търнов" ще сключи своите договори в началото на 2021 г. Ако се поставят 
туроператорите в тази ситуация, те просто няма да дойдат.
Кр. Каракоцев - ако договорът е сключен през 2020 г. цената ще е от 2020 г., за 2021 г. трябва 
да е същото. Не счита, че сключване на договор през 2021 г. трябва да става на цена от 2020 г. 
Те ако искат да си пишат отстъпки от цените, да си пишат.
Д. Данчева - сезонът с туроператорите е договорен още през октомври.
Кр. Каракоцев - те какво сключват с техните клиенти, не е важно. Предлага параграф 19 да 
отпадне, а в самия договор "Царевград Търнов" да си пишат отстъпките 
Р. Иванов - не е редно да се премахва параграф 19
Кр. Каракоцев - тогава да се добави към параграф 19 - разпоредбите на чл. 67в за 
туроператорите и туристическите агенти, с които вече са сключени договори през 2020 г., 
влизат в сила през 2021 г.
Р. Иванов - на комисията по НПУОР имаше разисквания по въпроса за параграф 19. Предлага 
на г-н Каракоцев да разгледа протокола от заседанието.
Кр. Каракоцев - изразява съгласие.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3
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6 - 873 / 12.11.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" 
АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на 
дружеството

Становище на комисията

К. Янков - защо е тази промяна в позицията на вносителя, ако може представител на 
администрацията да разясни. По отношение на т. 2 - одобрението на протокола не е в 
компетентността на общото събрание. Предлага да се гласува "против" по т. 2 от дневния ред 
на общото събрание.
Д. Йовков - разликата е, че към момента гаранция по кредита ще бъдат бъдещите вземания от 
НЗОК. По отношение на т. 2 - разяснение.
Р. Иванов - взема отношение по втория въпрос. Законът за публичните предприятия 
предвижда общото събрание да одобрява извънсъдебни споразумения.
К. Янков - тук не се говори за извънсъдебните споразумения, а за споразумения с НЗОК. По 
отношение на т. 1 - не се предлага ипотека, но пък има особен залог на всички вземания от 
НЗОК, което е голям източник на средства. Не вижда логика в обясненията.
Р. ИВанов - обръща се към г-н Янков с молба да прочете закона за публичните предприятия. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

7 - 877 / 13.11.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на социалната услуга 
"Обществена трапезария", която се финансира от Фонд "Социална закрила" към 
Министерство на труда и социалната политика като местна дейност по смисъла на 
Закона за публичните финанси

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 880 / 13.11.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.10.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Постоянна комисия по икономически въпроси
/ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 19.11.2020 от 16:00 ч аса , в Cisco Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• ГюнайДалоолу
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Председател
• Стефан Антонов

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Христо Стоев

Присъствали още

Заседанието се проведе чрез платформата CISCO Webex Meetings.
Във видео-конферентната връзка взеха участие и:
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Димчо Йовков - отдел "УС"
представители на търговските дружества със 100 % общинско участие

Дневен ред
1 - 827 / 19.10.2020: Програма за управление на "МЦРСМ I-Велико Търново" ЕООД за 
периода 2021 - 2023 година.

2 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

3 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % общинско 
участие за деветмесечието на 2020 г.

4 - 864 / 09.11.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико
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Търново към 30.09.2020 г.

5 - 870 / 10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

6 - 873 / 12.11.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството

7-877/13 .11 .2020: Определяне на дейностите по предоставяне на социалната услуга 
"Обществена трапезария", която се финансира от Фонд "Социална закрила" към 
Министерство на труда и социалната политика като местна дейност по смисъла на Закона за 
публичните финанси

8 - 880 / 13.11.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.10.2020 г. 
на Община Велико Търново

Становища
1 - 827 /19.10.2020: Програма за управление на "МЦРСМ 1-Велико Търново" ЕООД за 
периода 2021 - 2023 година.

Становище на комисията

Р. Иванов - да бъдат малко по-смели в прогнозирането. Препоръката му е да се увеличи 
финансовият резултат, като си поставят да имат 2% норма на възвръщаемост.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 839 / 26.10.2020: Приемане на Наредба за организацията на работа в приюта за 
безстопанствени кучета на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 857 / 04.11.2020: Информация за дейността на търговските дружества със 100 % 
общинско участие за деветмесечието на 2020 г.

Становище на комисията

К. Янков - смята, че управителите на дружествата трябва да вземат отношение по това как 
тази година им се е отразила.
К. Широкова - може би ако има някакъв конкретен въпрос, г-н Янков да го зададе. Цялата 
информация е предоставена на съветниците.
К. Янков - действително има материали и всички са си ги чели вероятно. Но това, което го
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интересува, е как се отразява тази година на всяко едно дружество, какви мерки са 
предприели за минимизират проблемите и щетите.
д-р Денчева - проблемите започват през м. септември, когато се увеличи заболяваемостта от 
коронавирусна инфекция. Голяма част от персонала е напуснал. От собствени средства са 
изплатили възнагражденията на персонала, което се е отразило на размера на приходите на 
дружеството.
Р. Иванов - явно г-н Янков иска да превърне заседанието в изслушване на управителите на 
дружествата. Ако има конкретни въпроси, моли да се зададат. Всичко, което се случва с 
търговските дружества, не е по-различно от това, което се случва с всички останали 
дружества по света.
К. Янков - в качеството си на какъв г-н Иванов определя какво трябва да се прави на тази 
комисия. Не всичко е написано в представените отчети. Важна е живата връзка, 
д-р М. Рачева - онкологичният център е с важен статут, не е спирал да работи. Болницата 
остана с много по-малко персонал, тъй като са били възрастни, пенсионери. В няколко 
отделения има само по 2 сестри. Не са имали допълнително финансиране от НЗОК, както 
други лечебни заведения.
Р. Иванов - благодари на всички, които работят в здравната система и се надява да продължат 
да работят по-ефективно по-успешно.
К. Янков - напускането на персонала не е ли свързано с реорганизацията на гинекологичното
отделение, която беше предприела д-р Рачева
д-р Рачева - напускането е свързано с възрастта им - над 75 год.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 864 / 09.11.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 30.09.2020 г.

Становище на комисията

Ст. Витанов - изпълнението на инвестиционната програма е катастрофа. Направили са 
конкретни предложение, покана за дискусия, нищо от това не се е сличило. Въпроси: защо 
само 61% приходи са редуцирани от заложените за делегираните от държавата дейности; 
защо само 61 % са финансирани като приходи от местните дейности; защо в разходите 90% 
се финансира абонаментната поддръжка за уличното осветление. Приходите от местни 
дейности са около 60 % и разходите също. Защо се получава така и как ще бъде 
компенсирано. Г-н Маринов на ПК по УТТП каза, че инвестиционната програма ще бъде 
изпълнена на 70 % до края на годината. Но той не уточни като цяло или само това, което е 
обвързано с реални източници на финансиране, а не от графата "други източници на 
финансиране". Няма ли опасност, като се види, че не могат да бъдат изпълнени, да се 
разплаща авансово и кой ще контролира този процес. За някои обекти има осигурени 
средства, а изпълнението се бави с години. Като ДГ "Здравец". За първи път в историята на 
община В. Търново покривът на една детска градина се прави 5 години, енергийната 
ефективност се прави 3 години, още не е направена и не знае кога ще бъде. Вчерашните 
отговори не бяха адекватни.
М. Маринов - това, което цитира г-н Витанов за инвестиционната проиграма, е от годишните 
задачи при осигурено финансиране, тъй като се повдигна и въпросът за Интегрирания 
градски транспорт, обръща внимание, че голяма част от договорите в проектите са с много 
дълги срокове за изпълнение, те фигурират в инвест. програма, и няма как да се очаква 
изпълнение на 100 %. Ако се обърне внимание на доклада към 9месечния отчет, ще се види, 
че е Общината се стреми да плаща текущата издръжка и възнаграждението на служителите, 
да използва тези целеви средства, които са останали, за да завърши обектите и да финансира

3 от 6 20.11.2020 г., 12:23



Firefox

проектите, е които се ангажирала е решение на Великотърновски общински съвет.
Ст. Витанов - при такива форсмажорни обстоятелства тази информация е абсолютно 
банкетна, тази Инвестиционна програма е куха. Как и защо изостава финансирането на 
местните дейности. Как ще продължи до края на годината. Разбира, че преди всичко трябва 
да се финансира издръжката и изпълнението на проектите.
М. Маринов - ВТОбС гласува решение, в което се отказа от определени приходи за Община 
Велико Търново, като опрости определени разходи. Към края на годината със сигурност ще 
има намаление и на други приходи. Припомня, че договорът с Общинска банка изтече, и 
само оттам се губят 200 000 лв. от лихви. Също нетно внесеното ДДС е много по-голямо тази 
година. Нещата не са чак толкова страшни, както ги представя г-н Витанов. Следващата 
година към полугодието ще се отчитат доста по-ниски приходи, но няма да се залагат и тези 
приходи, които тази година бяха предвидени.
Ст. Витанов - не се споменават просрочените задължения.
М. Маринов - ако се сравнят двата 9-месечни отчета от 2020 г. и то 2019 г. - тази година са 
внесени 760 000 лв ДДС , миналата година - 370 000 лв.Това са с 400 000 лв. повече. Това е 
минус. Като се сложи и 200 000 лв. минус от лихви, само тук са 600 000лв. от обективни 
фактори. Като се натрупа и това, което ВТОбС освободи различни категории бизнес, сумата 
излиза.
К. Янков - г-н Маринов каза, че намалението на приходите ще бъде около 1 млн. лева за 
цялата година. От отчета не става ясно - там се вижда 8 мнл.лева намаление.
М. Маринов - да, това е от деветмесечието, а 1 млн. лева е за годишен план.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

5 - 870 /10.11.2020: Допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територии на Община Велико Търново

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - изказване в подкрепа на предложението. На предходна комисия се каза, че 
приходите ще се използват за реинвестиция на музейните обекти. Относно редакцията на 
параграф 19 - иска да знае с кои туроператори има договори, как са сключени и на каква 
цена. Не е редно да се сключват цени в началото на 2021 г. за цялата 2021 г. по цени от 2020 г. 
Не е ли по-добре вместо да се създава нов член, да се прави отстъпка. Прави предложение 
този параграф 19 просто да отпадне. Ако е възможно някой от дружество "Царевград 
Търнов" да отговори.
Д. Данчева - договорите на туроператорите за новия сезон се сключват през м. октомври. 
"Царевград Търнов" ще сключи своите договори в началото на 2021 г. Ако се поставят 
туроператорите в тази ситуация, те просто няма да дойдат.
Кр. Каракоцев - ако договорът е сключен през 2020 г. цената ще е от 2020 г., за 2021 г. трябва 
да е същото. Не счита, че сключване на договор през 2021 г. трябва да става на цена от 2020 г. 
Те ако искат да си пишат отстъпки от цените, да си пишат.
Д. Данчева - сезонът с туроператорите е договорен още през октомври.
Кр. Каракоцев - те какво сключват с техните клиенти, не е важно. Предлага параграф 19 да 
отпадне, а в самия договор "Царевград Търнов" да си пишат отстъпките 
Р. Иванов - не е редно да се премахва параграф 19
Кр. Каракоцев - тогава да се добави към параграф 19 - разпоредбите на чл. 67в за 
туроператорите и туристическите агенти, с които вече са сключени договори през 2020 г., 
влизат в сила през 2021 г.
Р. Иванов - на комисията по НПУОР имаше разисквания по въпроса за параграф 19. Предлага 
на г-н Каракоцев да разгледа протокола от заседанието.
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Kp. Каракоцев - изразява съгласие.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

6 - 873 /12.11.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" 
АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на 
дружеството

Становище на комисията

К. Янков - защо е тази промяна в позицията на вносителя, ако може представител на 
администрацията да разясни. По отношение на т. 2 - одобрението на протокола не е в 
компетентността на общото събрание. Предлага да се гласува "против" по т. 2 от дневния ред 
на общото събрание.
Д. Йовков - разликата е, че към момента гаранция по кредита ще бъдат бъдещите вземания от 
НЗОК. По отношение на т. 2 - разяснение.
Р. Иванов - взема отношение по втория въпрос. Законът за публичните предприятия 
предвижда общото събрание да одобрява извънсъдебни споразумения.
К. Янков - тук не се говори за извънсъдебните споразумения, а за споразумения с НЗОК. По 
отношение на т. 1 - не се предлага ипотека, но пък има особен залог на всички вземания от 
НЗОК, което е голям източник на средства. Не вижда логика в обясненията.
Р. ИВанов - обръща се към г-н Янков с молба да прочете закона за публичните предприятия.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

7 - 877 /13.11.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на социалната услуга 
"Обществена трапезария", която се финансира от Фонд "Социална закрила" към 
Министерство на труда и социалната политика като местна дейност по смисъла на 
Закона за публичните финанси

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 880 /13.11.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.10.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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